

## **Protokoll från möte med FÖRVALTNINGSGRUPPEN 2019-02-25**

**Närvarande:**För kulturförvaltningen

Robert Olsson, ordförande

Dick Torberger

Lotten Kalenius, sekreterare

*Förvaltningschef**HR-chef**Chefssekreterare*För personalorganisationerna

Magnus Sundin

Mats Gustafsson

Nele Vaht Fernholm

Maria Sundström

Görel Norlén

*Kommunal**Lärarförbundet**Lärarnas Riksförbund**Saco**Vision*

Lena Nilsson har anmält förhinder.

Ledarna har anmält förhinder.

Sveriges skolledarförbund är frånvarande utan anmält förhinder

**Tidpunkt:**

Kl. 09:00-10:00

**Plats:**

Askebykroken 13, rum Arkitekten.

### **1. Protokoll**

Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

Dagordningen godkändes.

*Tillägg efter mötet: Maria Sundström valdes till justerare.*

### **2. Verksamhetsfrågor**

KuN-ärenden

Robert redogjorde för de ärenden som ska tas upp på nämndsammanträdet den 5 mars.

Vision undrade om inte frågan om Internationella bibliotekets föreslagna flytt till Kungsholmens bibliotek är något som behöver förhandlas fackligt. Robert svarade att det inte behövs för uppsägning av hyresavtal men att eventuella kommande verksamhetsförändringar kommer att förhandlas längre fram i processen.

Information: Omställningen

Dick visade den text som inom kort kommer att skickas ut till förvaltningens chefer där de olika processerna i tidplanen för omställningen förklaras mer detaljerat.

Den 6 mars påbörjas arbetet med riskbedömningar. De ska vara klara och inskickade till [nykultur2019@stockholm.se](mailto:nykultur2019@stockholm.se) senast 16:30 fredagen 15 mars. Sammanslagna riskbedömningar ska göras för de organisationsförändringar som berör flera avdelningar.

Enligt tidplan kommer förvaltningen att gå in i en ny organisationsform den 1 september.

Vision undrade om det fortfarande går att ansöka om frivillig överenskommelse. Dick svarade att det går, men med reservation för att det nu är svårare att ta i beaktande än innan sista anmälningdagen.

Vision undrade om beslut om beviljat avgångsvederlag är personbundet eller inte. Dick svarade att det är upp till varje chef att tolka och besluta.

Beslut: Extra tid för fackliga med anledning av omställningen

Dick har bett de fackliga representanterna om uppskattat behov av fler timmar för fackligt arbete under omställningsarbetet.

Inget beslut fattades på mötet. Dick ska formulera ett underlag som Robert kan fatta beslut om.

### **3. Arbetsmiljö och hälsa**

### **4. Ekonomi**

### **5. Information till och från FG**

**6. Jämställdhet och mångfald****7. Hållbarhet****8. Utbildnings- och utvecklingsfrågor****9. Samverkan****a. Evenemangsavdelningen****b. Liljevalchs konsthall****c. Administrativa staben****d. Kulturstrategiska staben***Samverkan: Nyinrättande av tjänst, kulturmiljöstrateg*

Samverkan tas med Saco och Vision efter förvaltningsgruppsmötet.

**10. Övriga förvaltningsövergripande frågor***Campus Tensta*

Vision frågade om lägesbilden. Robert svarade att samtal förs mellan SISAB och stadsdelsförvaltningen, men att han inte vet mer än så i dagsläget.

*LISA*

Lärarnas Riksförbund påpekade att systemet inte har uppdaterats efter nya lagen om karensavdrag trädde i kraft 1 januari 2019. Dick svarade att PAS och SLK arbetar med att få in den komplexa beräkningsgrunden in i systemet. Det är oklart hur frågan om återbetalning kommer att lösas.

**11. Mötets avslutande**

Mötet avslutades 2019-02-25 kl. 09:40.

*Vid protokollet*

*Lotten Kalenius*

*Justeras*

*Robert Olsson*

*Maria Sundström*